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بیاتی نیا: 
 ساپینتو 

 تمام تمرکزش را 
روی استقلال بگذارد

 دعوت پدیده بسکتبال ایران  
NBA به کمپ

ایسنا: کاپیتان تیم ملی نوجوانان ایران، به 
کمپ آموزشی بدون مرز فیبا و NBA دعوت 
شد. به گزارش فدراسیون بسکتبال، محمد 
امینی پدیده و کاپیتان تیم ملی نوجوانان 
ایران، به کمپ بسکتبال بدون مرز با حضور 
ستارگان NBA دعوت شد. طی نامه ای که از 
اتحادیه ملی بسکتبال به فدراسیون بسکتبال 
ایران ارسال شده، آمده است: محمد امینی 
به عنوان یکی از ۴۰ بازیکن متولد -۲۰۰۴ 
۲۰۰۵ از نظر فیبا و NBA شناخته شده و به 
همین منظور این بازیکن به کمپ بسکتبال 
بدون مرز با حضور ستارگان NBA در سالت 
لیک سیتی آمریکا دعوت شده است. این 
 February ۱۹  - ۱۷ کمپ در تاریخ
)۲۸ تا ۳۰ بهمن( برگزار خواهد شد. این 
کمپ با هدف آشنایی با دیگر بازیکنان و 
 NBA آموزش توسط مربیان مجرب فیبا و 

تشکیل می شود.

خارجازمستطیلسبز

دلیل تبرئه ترابی و محرومیت  
یک جلسه ای موسوی چه بود؟

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال مهدی 
ترابی را تبرئه و سیداحمد موسوی را به 
دلیل اتفاقات رخ داده در دیدار پرسپولیس 
-  نساجی به یک جلسه محرومیت از همراهی 
تیم خود محکوم کرد. در جریان دیدار 
تیم های پرسپولیس و نساجی در چارچوب 
هفته پانزدهم لیگ برتر، مهدی ترابی و 
سیداحمد موسوی دو بازیکن از دو تیم با 
یکدیگر درگیر شدند. به همین دلیل نیز 
کمیته انضباطی یک روز بعد از این بازی 
برای هر دو بازیکن قرار دستور موقت صادر 
کرد و سپس در جلسه ای حضوری در کمیته 
انضباطی ترابی و موسوی، توضیحات خود 
درباره اتفاقات این مسابقه را به این کمیته 
ارائه کردند. بر همین اساس کمیته انضباطی 
فدراسیون فوتبال حکم خود درباره این 
موضوع را طی روزهای گذشته صادر و به این 
دو بازیکن ابلاغ کرده است. بر اساس این حکم 
مهدی ترابی که با دریافت کارت قرمز داور 
از زمین اخراج شده و دیدار هفته شانزدهم 
پرسپولیس را از دست داده بود، به همین 
دلیل از سوی کمیته انضباطی تبرئه شد و 
این کمیته ترابی را مستحق جریمه اضافی 
ندانست. کمیته انضباطی اما سیداحمد 
موسوی را به دلیل اتفاقات رخ داده، مستحق 
حداقل یک جلسه محرومیت دانست و به 
همین دلیل این بازیکن را نیز یک جلسه از 
همراهی تیمش محروم کرد. این حکم طی 
روزهای گذشته به هر دو بازیکن و باشگاه های 

پرسپولیس و نساجی ابلاغ شده است.

خبـــــر

 برد پرگل سپاهان

 پرسپولیس صدرنشینی را از دست داد

سالپنجم
شماره1485

 آرمان ملی: دیدارهای هفته هجدهم روز گذشته در حالی 
آغاز شد که در مهمترین دیدار سپاهان مقابل گل گهر جشنواره 
گل به راه انداخت و البته پرسپولیس هم به نتیجه ای بهتر از 

تساوی دست پیدا نکرد و صدر را به سپاهان واگذار کرد!
  برد سپاهان 

در چارچوب رقابت های هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال، 
تیم های سپاهان و گل گهر سیرجان در ورزشگاه نقش جهان به 
مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار در نهایت با پیروزی چهار بر 
یک سپاهان به پایان رسید. مصاف بهترین خط حمله های لیگ 
برتر از همان ابتدا جذاب و زیبا دنبال شد. شرایط جدول هم به 
گونه ای بود که از دو تیم انتظار بازی هجومی برای کسب سه 
امتیاز داشته باشیم. در حالی که هر دو تیم بازی را هجومی آغاز 
کرده بودند قبل از گذشتن ۱۰ دقیقه از آغاز بازی، این سپاهان 
بود که روی یک حمله سریع و استفاده از غافل ماندن بازیکنان 
گل گهر گل اول را به ثمر رساند. پس از گل، که البته به دلیل 
رعایت نشدن بازی جوانمردانه از دید بازیکنان گل گهر، جنجال 
هم به پا کرد این گل گهر بود که موقعیت های بیشتری روی 
دروازه سپاهان خلق کرد، مهم ترین موقعیت گل گهر در دقیقه 
۴۰ به وجود آمد جایی که حسینی در موقعیتی تک به تک 
می توانست بازی را به تساوی بکشاند اما این پیام نیازمند بود 
که با واکنشی عالی مانع گلزنی بازیکن سابق سپاهان شد. گل 
گهر که به دلیل اتفاقات بازی کمی هم عصبی بازی می کرد، در 
دقایق انتهایی بازی روی یک اشتباه باعث شد موقعیت خوبی 

نصیب سپاهان شود تا این فرشاد احمدزاده باشد که برخلاف 
حسینی، تک به تک را به گل تبدیل کند و برتری سپاهان در 
انتهای نیمه نخست دو گله شود. گل گهر که چیزی برای از 
دست دادن نداشت نیمه دوم را با دو تعویض آغاز کرد اما در آغاز 
نیمه دوم باز هم این سپاهان بود که بهتر کار می کرد تا اینکه 
در دقایق ابتدایی نیمه دوم روی صحنه ای که سپاهان می رفت 
به گل سوم هم برسد، داور تمارض نورافکن را تشخیص داد تا 
با دادن کارت زرد دوم به او، وینگر سپاهان در این دیدار اخراج 
شود و سپاهان ده نفره شود. پس از ده نفره شدن سپاهان، گل 
گهر شرایط بازی را برای کامبک زدن مانند بازی دور رفت مهیا 
دید. آنها با اضافه کردن مهاجم قصد جبران گل های خورده 
را داشتند و در سوی دیگر سپاهان طبیعتا با ارائه یک بازی 
بسته تر سعی در حفظ دروازه داشت. در این شرایط اما شاهکار 
مغانلو باعث شد سپاهان روی شوت زیبای او که با یک حرکت 
انفرادی به ثمر رسید، به گل سوم هم برسد تا به نوعی تکلیف 
بازی قبل از سوت پایان مشخص شود. سپاهآنکه ده نفره هم 
به گل رسیده بود از آشفتگی تیم گل گهر و کم تعداد بودن آنها 
در دفاع بهره برد و این بار پس از اینکه یک خطا در موقعیتی 
خوب گرفت، این رامین رضاییان بود که بار دیگر با یک ضربه 
ایستگاهی برای سپاهان گلزنی کرد. برتری سپاهان دقایقی بعد 
می رفت روی موقعیت تک به تک ایگور کاتاتو به گل پنجم هم 
برسد اما بدشانسی این مهاجم مانع گلزنی او در اولین بازی اش 
برای سپاهان شد. چند دقیقه بعد اما گل گهر که حتی پس از 

دریافت چهار گل نیز انتحاری بازی می کرد بالاخره روی یکی 
از ارسال های پر تعداد خود با ضربه سر کی روش به گل رسید 

تا از سنگینی شکست کم کند. 
  تساوی پرسپولیس

از هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر، پرسپولیس و 
آلومینیوم اراک از ساعت ۱۵: ۴۵ به مصاف یکدیگر رفتند که 
در نهایت این دیدار با تساوی بدون گل به پایان رسید. نیمه 
اول دیدار پرسپولیس و آلومینیوم اراک در سی دقیقه ابتدایی 
بازی آرام پیگیری می شد و می توان گفت هر دو سرمربی قصد 
داشتند در نیمه نخست بازی حریف خود را محک بزنند و 
گاها از اشتباهات فردی برای رسیدن به گل استفاده کنند 
اما در پیاده کردن این تفکر ناموفق ظاهر شدند؛ در ده دقیقه 
پایانی مسابقه تیم آلومینیوم در موقعیت ضد حمله قرار گرفت 
و خطای علیرضا بیرانوند بر روی میلاد فخرالدینی منجر به 
اخراج او شد تا پرسپولیس در نیمه دوم با یک یار کمتر به 
مصاف حریف خود برود. به طور کلی نیمه اول بازی کم موقعیت، 
پرحاشیه و با وقفه چند دقیقه ای پیگیری شد و در نهایت با 

تساوی بدون گل به اتمام رسید. 
  کارشناس داوری

۴۳ دیدار تیم های  اخراج علیرضا بیرانونددر دقیقه 
پرسپولیس و آلومینیوم اراک، انتقاد شدید یحیی گل محمدی 
و نیمکت نشینان پرسپولیس را به دنبال داشت. علی میرزابیگی 
کارشناس داوری فوتبال کشورمان در گفت وگو با تسنیم، 
درباره این صحنه اظهار داشت: اخراج بیرانوند تصمیمی اشتباه 
بود. کمک داور اول بازی اشتباه کرد و در تصاویر تلویزیونی 
مشخص بود که میلاد فخرالدینی در موقعیت آفساید قرار 

داشت. 
  پیش بازی استقلال 

 در مهم ترین دیدار روز دوم هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال 
ایران از ساعت ۱۷ روز پنجشنبه مس کرمان در ورزشگاه شهید 
باهنر میزبان استقلال خواهد بود. دیدار رفت دو تیم با برتری 
یک بر صفر آبی پوشان به پایان رسید و این بار دو تیم در حالی 
با هم مصاف می دهند که میزبان خطر سقوط را حس می کند و 
مهمان به دنبال آن است تا بتواند ضمن حفظ خود در کورس 
قهرمانی، بیش از پیش به کورس نزدیک شود. دو تیم پیش 
از این ۲۱ بار در چارچوب رقابت های لیگ برتر و جام حذفی 
مقابل یکدیگر قرار گرفته اند که ۱۰ بار استقلال و ۴ مرتبه مس 
برنده شده اند و ۷ بازی دو تیم با تساوی به پایان رسیده است. 
آبی پوشان با ۳۰ امتیاز فاصله ای ۵ امتیازی با صدر جدول دارند 
و رتبه چهارم را به خود اختصاص داده اند، نماینده کرمان هم با 
۱۴ امتیاز رتبه چهاردهم را به خود اختصاص داده است و تنها ۳ 

امتیاز با تیم پانزدهم و منطقه سقوط فاصله دارد. 

سرمربی اسپانیایی تراکتور با انتقاد از وضعیت زمین چمن 
ورزشگاه یادگار امام گفت: از کیفیت زمین چمن رضایت 
ندارم و تنها به یک شرط در یادگار امام بازی خواهیم کرد که 
کیفیت چمن را بهبود بخشند. تراکتور با برتری یک بر صفر 
مقابل فولاد در دقایق تلف شده بازی، سه امتیاز ارزشمند 
را در حضور هواداران به دست آورد و عملکرد رو به رشد 
این تیم همچنان ادامه دارد. پاکو خمز، سرمربی اسپانیایی 
تراکتور در نشست خبری گفت: در کلیات تیم برتر زمین 
بودیم و مزد برتری مان را گرفتیم. خوشحالم که در ورزشگاه 
یادگار امام و با حضور هواداران به میدان رفتیم و پیروز میدان 

شدیم اما از کیفیت زمین چمن رضایت ندارم و تنها به یک 
شرط در یادگار امام بازی خواهیم کرد که کیفیت چمن را 
بهبود ببخشند. سرمربی تراکتور با هشدار به بازیکنان تیمش 
گفت: اگر بازیکنی تلاش نکند جایی در تیم من ندارد، هر 
بازیکن استعداد خاص خودش را دارد و عملکردش بستگی 
به تلاشش در درون زمین دارد. او درباره بازی کردن تیمش 
در ورزشگاه بنیان دیزل به جای یادگار امام گفت: زمین بنیان 
دیزل بهتر است و در یادگار امام به علت خشک بودن چمن 
راضی نبودیم، انتطاریم داریم در بازی های خانگی زمین و 
شرایط آن طور که ما می خواهیم باشد و باید زمین چمن 

خیس باشد تا بازی خوبی را ارائه دهیم. خمز در رابطه با 
سوال ایسنا مبنی بر علت غیبت آرش قادری عنوان کرد: 
او دچار مصدومیت جزئی شده  است که در روزهای آتی با 
بهبود وضعیت به تمرینات باز خواهد گشت. او درباره حضور 
هواداران در ورزشگاه در روزهای پایانی هفته گفت: اگر زمان 
متفاوتی از روز باعث شود هواداران بیشتری به ورزشگاه 
بیایند، موافق هستم اما تعیین زمان بازی دست من نیست 
و از هوادارانمان تشکر می کنم و امیدوارام شاهد حضور ۱۰۰ 
درصدی شان در بازی های آتی باشیم. وی در رابطه با نظر 
مربی فولاد مبنی بر اینکه اشتباهات داوری تاثیر بسزایی 
در پیروزی تراکتور داشته است افزود: تکرار می کنم ما تیم 
برتر میدان بودیم و مزد برتری مان را گرفتیم، هر کسی نظر و 
آنالیز خودش را از بازی دارد و به نظر ایشان احترام می گذارم.

شرط »خمز« برای بازی تراکتور در ورزشگاه یادگار  

   تهدید 
ملی پوش والیبال برزیل در پستی رئیس جمهور 
کشورش را تهید کرد که پس از ایجاد جنجال مجبور 
به عذرخواهی شد. والاس دسوزا، نظرسنجی را در 
اینستاگرام منتشر کرد و پرسید: آیا با این تفنگ 

کالیبر ۱۲ به صورت لولا شلیک می کنی؟

      حضور در ایران 
مهاجم برزیلی باشگاه پرسپولیس برای انجام 
تست های پزشکی و حضور در تمرینات به تهران آمد. 
بعد از عقد قرارداد لئاندرو پریرا با باشگاه پرسپولیس، 
این بازیکن بعد از حضور در استانبول و اخذ ویزا بامداد 

دیروز)چهارشنبه( وارد تهران شد. 

           نیمکت 
بازی استقلال ملاثانی و چوکا تالش حواشی 
عجیبی تحت تاثیر باد و باران داشت. در روزی که باد 
و باران شدید در ورزشگاه غدیر اهواز بازی را تحت 
تاثیر قرار داده بود، نیمکت داور و ناظران بازی از جای 

خود کنده شد. 
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کوتاه
  تسنیم: بازرس کل استان کهگیلویه و بویراحمد در 
نامه ای اعلام کرد که رئیس کمیته داوران حق شرکت در 
انتخابات هیات فوتبال این استان را ندارد. انتخابات هیات 
فوتبال استان کهگیلویه و بویراحمد قرار است برگزار شود 
و خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران و عضو هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال، برای پسُت ریاست این هیات ثبت نام 
کرده است. افشاریان که از اسفند ۱۳۹۷ به عنوان رئیس 
هیات فوتبال کهگیلویه و بویراحمد فعالیت می کند، با اقدام 
سازمان بازرسی کل کشور ممکن است از انتخابات این هیات 
کنار گذاشته شود. این سازمان در نامه ای به تاریخ دوشنبه 
۱۰ بهمن، به مدیرکل ورزش و جوانان استان کهگیلویه و 
بویراحمد اعلام کرد که افشاریان اکنون در مرکز این استان 
)یاسوج( سکونت ندارد و به همین خاطر، فاقد شرایط احراز 
پسُت مذکور محسوب می شود. در بخش مهمی از این نامه 
آمده است: »با استناد به ماده ۱۰۰۲ قانون مدنی، اقامتگاه 
هر شخصی عبارت از محلی است که شخص در آن سکونت 
داشته و مرکز مهم امور او نیز آنجا باشد و اگر محل سکونت 
شخصی غیر از مرکز مهم امور او باشد، مرکز امور او اقامتگاه 
محسوب می شود. همچنین برابر ماده ۱۰۰۳ قانون مذکور، 
هیچکس نمی تواند بیش از یک اقامتگاه داشته باشد.« سازمان 
بازرسی کل کشور در پایان به مدیرکل ورزش و جوانان استان 
کهگیلویه و بویراحمد تذکر داده که اقدامات قانونی را به قید 
فوریت انجام دهد و نتیجه را تا حداکثر ۱6 بهمن به این مرجع 

اعلام کند. 

بیــنالمــلل
  کنفدراسیون فوتبال آسیا در نشست سالیانه خود در 
منامه بحرین، عربستان سعودی را به عنوان میزبان جام 
ملت های آسیا در سال ۲۰۲۷ انتخاب کرد. در جلسه سالیانه 
کنفدراسیون فوتبال آسیا عربستان به عنوان میزبان جام 
ملت ها در سال ۲۰۲۷ انتخاب شد که در سال ۱۴۰۵ شمسی 
برگزار خواهد شد. این برای اولین بار است که عربستان میزبان 
جام ملت های آسیا می شود. عربستان در حالی میزبانی این 
مسابقات را به دست آورد که تا قبل از این ایران هم جزو 
نامزدهای برگزاری مسابقات بود اما با کنار رفتن ایران و هند و 
میزبانی قطر در جام ملت های ۲۰۲۳، عربستان بدون داشتن 

رقیب میزبان این مسابقات شد. 
  روزنامه اسپورت اسپانیا اعلام کرد که فدراسیون 
فوتبال برزیل با لوئیس انریکه به توافق نهایی دست پیدا 
کرده است و این مربی جایگزین تیته خواهد شد. به گزارش 
اسپورت، تیم ملی فوتبال برزیل عملکرد ناامیدکننده ای 
در جام جهانی قطر داشت. سلسائو از مدعیان اصلی کسب 
عنوان قهرمانی در جام بود اما در یک چهارم نهایی برابر 
کرواسی در ضربات پنالتی شکست خورد تا وداعی تلخ با این 
رقابت ها داشته باشد. فدراسیون فوتبال برزیل به همکاری 
خود با تیته ادامه نداد و برای نخستین بار در تاریخ خود به 
دنبال انتخاب یک مربی سرشناس خارجی است. روزنامه 
اسپورت نوشت: گزینه نخست برزیل برای جایگزینی 
تیته، گواردیولا بود، اما این مربی اسپانیایی حاضر نشد 
که منچسترسیتی را ترک کند و با این تیم قرارداد داشت. 
گزینه دوم آنچلوتی بود که این مربی ایتالیایی هم به 
صراحت اعلام کرد که دوست دارد تا پایان قراردادش در 
رئال مادرید باقی بماند. اسپورت در ادامه گزارش خود 
نوشت: مورینیو، زیدان و لوییس انریکه سه گزینه دیگر 
فدراسیون فوتبال برزیل بودند که در نهایت انریکه انتخاب 
شد چراکه زیدان و مورینیو تجربه مربیگری در سطح ملی 
را نداشتند این درحالی است که انریکه هدایت تیم ملی 
فوتبال اسپانیا را برعهده داشت. تیم ملی فوتبال اسپانیا در 
جام جهانی ۲۰۲۲ با هدایت انریکه عملکرد ناامید کننده ای 
داشت و با شکست برابر مراکش شگفتی ساز از دور رقابت ها 
حذف شد. انریکه سابقه مربیگری در بارسلونا را هم در 
کارنامه دارد و توانست با این تیم قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا و رقابت های لالیگا را به دست آورد. طبق اعلام روزنامه 
اسپورت توافق با انریکه قطعی است و او گزینه نهایی هدایت 

تیم ملی فوتبال برزیل است.

دیدگـــــاه
 فعلا در مورد قهرمانی استقلال نمی توان 

صحبت کرد 

علیحمودی
کارشناس فوتبال 

استقلال در بازی با ملوان و به نسبت بازی گذشته بسیار دقیق 
و با برنامه بازی کرد و از موقعیت هایی که برایشان به دست آمد 
نهایت استفاده را بردند و به گل رسیدند. ملوان تیم شایسته ای 
است و لیاقت کسب امتیاز در این دیدار را داشت. من از بازی 
۲ تیم لذت بردم. ملوان تحت هدایت مازیار زارع خوب بازی 
می کند و چندین موقعیت جدی روی دروازه استقلال ایجاد 
کرد. خداراشکر شانس با ما یار بود و موقعیت های حریف به گل 
تبدیل نشد وگرنه کار برای آبی پوشان بسیار سخت می شد. 
خوشحالم که ۳ امتیاز این بازی را به دست آوردیم و همین امر 
باعث شد که در جدول امیدهایمان نگه داشته شود، اما  نباید در 
باد این پیروزی خوابید.  تیم ها در بالای جدول شرایط خوبی 
دارند و همه با قدرت برای قهرمانی می جنگند. هنوز کار سختی 
برای قهرمانی داریم، اما با تلاش بچه ها امیدواریم بتوانیم این 
کار را برای دومین فصل متوالی به سرانجام برسانیم.  ساپینتو 
تیم ملوان را به خوبی آنالیز کرده بود و از ضد حملات به خوبی 
استفاده کرد و موفق به گلزنی شدند. سعید مهری در این بازی 
قابلیت های خودش را نشان داد و به انتقادات پاسخ ویژه ای داد، 
اما نباید با این حرف ها مغرور شود و در بازی های بعدی باید با 
قدرت بیشتری حاضر شود. در فاز تهاجمی محبی، قائدی و 
مطهری فوق العاده کار کردند و نشان دادند برای خلق موقعیت 
قدرت بالایی دارند.  مس کرمان حریف بعدی استقلال، تیم 
بسیار خوبی است و مربی با دانشی دارد. به رغم اینکه مس 
بازی این هفته مقابل پیکان را واگذار کرد، اما نباید آنها دست 
کم بگیریم. استقلال باید در این بازی ها پیروز باشد آن وقت 
می توانیم درباره قهرمانی صحبت کنیم. تماشاگران سرمایه 
فوتبال هستند و نبودشان فوتبال را بی روح می کند. امیدواریم 

از این نعمت به خوبی استفاده کنیم. 

 مورایس: 

مساوی کردن پرسپولیس ما را قهرمان نمی کند
سرمربی تیم فوتبال سپاهان اصفهان گفت: مساوی کردن 
پرسپولیس ما را قهرمان نمی کند، بلکه پیروزی های خودمان، 

ما را به قهرمانی می رساند. 
  برتری 

ژوزه مورایس پس از برتری ۴ بر یک تیم فوتبال سپاهان 
اصفهان مقابل گل گهر سیرجان در هفته هجدهم لیگ برتر 
فوتبال، اظهار داشت: قبل از شروع صحبت هایم باید بگویم 
خیلی بابت حضور تماشاگران خوشحالم، آنها که توانستند پس از 
مدت ها بیایند و تیم شان را تشویق کنند. انرژی که تماشاگران در 
ورزشگاه به ما می دهند با مواقعی که در منازل شان حضور دارند 
تفاوت زیادی دارد. به بازیکنانم برای نشان دادن سازماندهی و 
کیفیت  شان تبریک می گویم. اصلا کار ساده ای نبود که با یک 
بازیکن کمتر مقابل تیمی مثل گل گهر که همیشه کامبک 

می زند دو گل در نیمه دوم بزنیم. 
  اعتراض گل گهر 

وی در مورد اعتراض گل گهری ها به رعایت نکردن بازی 
جوانمردانه سپاهان روی گل اول این تیم گفت: همان طور که من 
را می شناسید، هیچ وقت در مورد قضاوت داور صحبت نمی کنم، 

اما داوری امروز برای گل گهر خوب بود. دقیقه ۲، در صحنه ای 
که روی شهریار مغانلو تکل زده شد، می توانست پنالتی باشد. 
در صحنه ای که اشاره شد دو بازیکن قدرتمند روی هوا پریدند 
و بازیکن گل گهر وقتی دید دوئل را باخته و توپ دست بازیکن 
سپاهان است، خودش را روی زمین انداخت. نمی دانم صحنه 
سرنگون شدن نورافکن در محوطه جریمه گل گهر پنالتی بود یا 
نه، ولی اگر بخواهیم درباره بازی جوانمردانه صحبت کنیم باید 
بگویم این ما بودیم که ۴۵ دقیقه ۱۰ نفره بازی کردیم. تصور 
کنید بازیکنی خطای بزرگی انجام می دهد و تمام بازیکنان 
به خاطر این صحنه متوقف می شوند. اگر داور صحنه را ندیده 
باشد و بازیکن صاحب توپ آن را بیرون نزد می شود گفت بازی 
جوانمردانه رعایت نشده است، ولی وقتی در این صحنه اتفاقی 

نیفتاده است نمی توانیم بگوییم فیرپلی رعایت نشده است. 
  محرومیت 

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در پاسخ به این سؤال که آیا 
می تواند تیمش را با روند فعلی پیش ببرد، تصریح کرد: در تلاش 
هستیم این اتفاق بیفتد. ما می خواهیم شخصیت بهتری برای 
متحد شدن داشته باشیم. مورایس در واکنش به محرومیت 

امید نورافکن، رامین رضاییان، محمد دانشگر و محمد کریمی 
در دیدار بعدی سپاهان به دلیل اخطارهایی که امروز دریافت 
کردند، گفت: شاید به خاطر فیرپلی این چهار بازیکن را از دست 

دادیم )با خنده(!
  صدرنشینی 

وی در مورد صدرنشینی تیمش با توجه به توقف پرسپولیس 
خاطرنشان کرد: هدف مان این است که روز به روز بهتر شویم 
تا بتوانیم مردم را خوشحال کنیم. خارج از فوتبال در کل دنیا 
باید هر روز به بهتر شدن فکر کنیم. اگر این فکر باشد در کل 
دنیا هیچ مشکلی پیش نمی آید. قصدمان این است که بازی 
باکیفیتی نشان دهیم. مردم به بازی  تیم های دیگر نگاه می کنند، 
ولی من اهمیتی به نتایج سایر تیم ها نمی دهم. مساوی کردن 
پرسپولیس ما را قهرمان نمی کند، بلکه پیروزی های خودمان، 
ما را به قهرمانی می رساند. از صمیم قلبم برای حریفان و مربیان 

آرزوی موفقیت می کنم. 
  جذب سیاوش 

سرمربی تیم فوتبال سپاهان راجع به جذب سیاوش یزدانی با 
توجه به محرومیت برخی از بازیکنان سپاهان برای دیدار بعدی 
گفت: قبلًا هم گفتم که یزدانی بازیکن خوبی است و اگر بازیکن 
آزاد باشد خیلی خوب می شود که بتوانیم او را جذب کنیم. ما 
باید لیست ۲۰ نفره باید برای بازی بعدی آماده کنیم و بازیکنان 
امید را داریم و باید با داشته های مان پیش برویم. امیدوارم با 

فیرپلی بازی کنیم!

محسن بیاتی نیا مهاجم سابق استقلال 
در خصوص وضعیت تیم آبی پایتخت در 
نیم فصل دوم و عملکرد شاگردان ساپینتو 

صحبت کرد. 
  شرایط تیم استقلال در نیم فصل 

دوم چگونه است؟
 بعد از جام جهانی و در چند هفته اخیر از 
رقابت های لیگ برتر استقلال آنچنان نتایج 
خوب و بازی  ایده آلی را از خود ارائه نمی کرد، 
اما  پس از تغییر و تحولاتی که در تیم به وجود 
آمد توانستند ملوان را با یک نتیجه خوب 
شکست دهند و هم اکنون شرایط بازیکنان 
مناسب به نظر می رسد. در ادامه مسابقات 
لیگ برتر نیز باید ساپینتو تمام تمرکزش را 
روی پیشرفت تیم فوتبال استقلال بگذارد و 
از حواشی دوری کند. البته یک رکن اساسی 
دیگر این است که مدیریت باشگاه از مربیان 
حمایت کند و تمام امکانات را در اختیار 

بازیکنان بگذارد. 
  در مورد دیدار استقلال و مس در 

کرمان چه نظری دارید؟
 تمام بازی ها در لیگ برتر سخت است 
و استقلال باید این هفته در کرمان به 
مصاف مس برود که کار را سخت تر می کند. 
آبی پوشان هم اکنون در بهترین شرایط 
آمادگی جسمی و روحی قرار دارد. بازیکنان 
استقلال باید مانند بازی با ملوان سیستم و 
تاکتیک تهاجمی خود را حفظ کنند و مقابل 
مس بهترین نمایش را داشته باشند. امیدوارم 
این دیدار هم با برتری استقلال به اتمام برسد 
تا روند پیروزی های این تیم ادامه پیدا کند. 

  چرا تیم های لیگ برتری دیگر 
فوتبال زیبا ارائه نمی کنند؟!

 فوتبال زیبا در فوتبال ایران گم شده است 
و همه تیم ها ابتدا به فکر گل نخوردن هستند. 
تیم های لیگ برتری هم فقط دنبال این 
هستند بازی ها را اقتصادی پیروز شوند و با 
اینکه ۳ امتیاز را گرفته اند فوتبال جذاب و 
دیدنی را به نمایش نمی گذارند. در صورتی که 
باید بدانند که بهترین دفاع در فوتبال حمله 
است و بهتر از این است که به دفاع اتوبوسی 

روی آوردند. 
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